
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2025. gada 16. janvārī                                                                                                Nr. 2 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:01 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par grozījumiem Rugāju vidusskolas nolikumā 

2. Par Balvu apvienības - Balvu pilsētas plakātu, banneru, foto vietas, vides objektu 

izveidi (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Ineta Leišavniece 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Svetlana 

Pavlovska, Sandra Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece 

Sandra Kapteine, datorsistēmu un datortīklu administrators Jānis Zalāns, Balvu pilsētas 

sabiedrības pārvaldes speciāliste Maruta Castrova, Balvu pilsētas ārtelpas labiekārtojuma un 

objektu dizaina speciāliste Astra Tjunīte, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece 

Jūlija Korlaša,  attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā 

laikā) 

Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Kancelejas un 

personāla nodaļas personāla speciāliste Ausma Duļevska, Balvu Sporta skolas direktore 

Ludmila Beļikova, Balvu Profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta 
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Vizule, Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ilona Blūma, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Kancelejas un personāla nodaļas 

vadītāja Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, Ziemeļlatgales 

Biznesa un tūrisma centra tūrisma organizatore Ineta Bordāne, Juridiskās nodaļas juriskonsulte 

Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, 

Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektores vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Balvu 

sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma 

Saviča, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, 

Lazdukalna pagasta klientu apkalpošanas speciāliste Līga Balode-Čakāne, Ziemeļlatgales 

Biznesa un tūrisma centra vadītāja Mārīte Orniņa, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Balvu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba 

speciāliste Terēza Čudarkina, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste 

Linda Igaune, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs. 

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu  Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Aija Mežale     Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības  

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par grozījumiem Rugāju vidusskolas nolikumā 

 

Ziņo Iveta Arelkeviča: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

  
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Rugāju vidusskolas 

nolikumā" 
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2.§ 

Par Balvu apvienības - Balvu pilsētas plakātu, banneru, foto vietas, vides objektu izveidi 

(INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Astra Tjunīte: Ziņo un prezentē "Par Balvu apvienības - Balvu pilsētas plakātu, 

banneru, foto vietas, vides objektu izveidi". Sīkāk paskaidro, ka varētu 

izvietot metāla vai koka konstrulcijas ar Balvu novada apvienību 

krāsām un gaismām: pie KAC, pilsētas parkā un Lāču dārzā. Sniedz 

idejas par tekstila karodziņiem pie laternām, afišu un informatīviem 

stendiem ar apgaismojumu, par Lieldienu vides objektiem Balvos. Par 

banneriem ar fotogrāfijām, kur Balvu iedzīvotāji sadevušies rokās. 

Smalkāk izskaidro par katras krāsas nozīmi, par to, ka katrai apvienībai 

ir sava krāsa pēc piederības. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Šī prezentācija ir acīm tīkama un tā ir simbolika, ja to izmantotu būtu 

jauki šo realizēt, sākot pa vienai apvienībai. Ir tikai par šīs ieceres 

īstenošanu. Un uzskata, ka šis ir pirmais solis uz šīs ieceres realizēšanu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai ir bijusi šāda prezentācija pagastu apvienībām? 

Izsaka viedokli Astra 

Tjunīte: 

Sniedz atbildi un apstiprina to, ka šāda prezentācija pagastu 

apvienībām ir bijusi. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Izsaka savu viedokli, ka šī doma, skaidrība un skaidrojums ir skaidri 

pateikts, bet nevajadzētu ar šo ideju sasteigt. Sākumā tas varētu būt kā 

novada logo, bet neuzriez kā apvienību. Šī ideja ļoti patika. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Pateicās par ieguldīto darbu. Izsaka ieteikumu, ka vajadzētu iesaistīt 

pagastu apvienības, uzrunāt iedzīvotājus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Kopumā piekrīt komitejas loceklim Egonam Salmanim, ka skatoties 

no malas, liekas, ka ir loģiski un sakarīgi. Vairāk patīk nekā nepatīk. 

Uzskata, ka nepieciešams iesaistīt sabiedrību. Un to, ka sākumā 

koncentrējamies uz Balvu novada logo. Jautā, vai šim logo ir kāda 

saistība ar Ziemeļlatgales logo? 

Izsaka viedokli Astra 

Tjunīte: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro, ka tas nav saistīts. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Uzskata, ka šī prezentācija ir saprotama ikvienam un to, ka Balvi 

vieno. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro savu viedokli, ka Ziemeļlatgale ir un būs, ka to nevar izjaukt 

neviena reforma. Uzskata, ka ja to vajag, tad tas ir jādara un protams 

jājautā apvienībām vai apvienībām to vajag. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Piekrīt tam, ka iedzīvotāju viedoklis ir nepieciešams. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro savu viedokli, to ka kopumā šī ideja patīk, uzskata, ka 

nepieciešams informēt iedzīvotājus. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Izsaka savu viedokli, par to, ka atraut no Ziemļlatgales nevar, ka šajā 

gadījumā krāsas var mainīties apspriežoties ar pagastu apvienībām, lai 

nepazūd katras apvienības identiāte. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 
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NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par Balvu apvienības - Balvu 

pilsētas plakātu, banneru, foto vietas, vides objektu izveidi un 

sniedz savu atzinumu Balvu pilsētas apvienības pārvaldei par šī 

jautājuma tālāku virzību sabiedrībā ar citām Balvu apvienībām 

un iedzīvotājiem. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:49 

 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                          Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja         Ineta Leišavniece 


